
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens

arbetsutskott den 14 januari 2025

Sammanträdets plats och tid
Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 8.30 –

17.30

Beslutande
Susanne Hansson (S), ordförande

Karin Näsmark (S), digitalt

Mats Gärd (C)

Simon Högberg (M)

Robert Gjersvold (SD)

Bertil Johansson (S), digitalt, ej tjänstgörande ersättare

Justerare
Simon Högberg utses att justera protokollet, paragraf 1 - 8, 10 - 20.

Justeringen sker digitalt.

Robert Gjersvold utses justera protokollet paragraf 9. Justeringen sker

digitalt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Malin Åbbel Fjell, sekreterare

Simon Högberg, justerare

Robert Gjersvold, justerare



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Anslag/bevis
Protokollet är justerat och kommunstyrelsens arbetsutskott publicerar det

på kommunens webbplats under perioden 21 januari 2025 till 1 mars

2025. Protokollet förvaras på kommunkansliet i Strömsund.

Övriga närvarande
Malin Åbbel Fjell, sekreterare

Peter Jemtbring, kommundirektör, § 5

Richard Persson, förvaltningschef teknik- och serviceförvaltningen, §§ 2, 5

Mikael Ehrs, teknik- och serviceförvaltningen, § 2

Niclas Liljefjäll, ekonomichef, kommunledningsförvaltningen, §§ 2, 5, 6

Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen, distans, § 2

Ingela Sonidsson, HR-chef, kommunledningsförvaltningen, distans, §§ 3, 5

Frida Book, HR-specialist, kommunledningsförvaltningen, § 3

Louise Stiernström, HR-konsult, kommunledningsförvaltningen, § 5

Anna Backman Wikström, förvaltningschef framtids- och

utvecklingsförvaltningen, §§ 4, 5

Carina Wiik, biträdande förvaltningschef, kommunledningsförvaltningen, §

5

Anders Bergman, processledare, § 7

Emelie Bergman, teknik- och serviceförvaltningen, § 13

Tomas Sjövall, förvaltningschef barn-, kultur- och utbildningsförvaltningen,

§ 14

Sara Kjellsdotter, ordförande, barn-, kultur- och utbildningsnämnden, § 14
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Diarienummer KS.2025.5

§ 1 Fastställande av föredragningslistan

kommunstyrelsens arbetsutskott

Ärenden som läggs till

 Försäljning av Vallen 4:16.

Ärenden som tas bort

 Information om kommunens borgensåtagande.

 Årlig indexuppräkning av socialnämndens taxa för tillsyn-
/tillstånd alkohol, tobak och receptfria läkemedel 2025.

 Budget 2025, verksamhetsplan, taxor för tillsyn och tillstånd,
Jämtlands räddningstjänstförbund.

 Erbjudande till kommunen att bli samarbetspartner i Staaren
pride 2025.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att fastställa
föredragningslistan.

Arbetsutskottets beslut
Föredragningslistan fastställs.
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Diarienummer KS.2025.6

§ 2 Information om strategiska lokalfrågor -

kommunstyrelsens arbetsutskott 2025
Richard Persson, Karin Stierna, Mikael Ehrs från teknik- och

serviceförvaltningen samt Niclas Liljefjäll, kommunledningsförvaltningen,

redovisar för aktuella strategiska lokalfrågor.

· Älvgården, Backe. Richard Persson redogör för status i arbetet kring

en uppsägning av hyresavtalet. Nuvarande avtal löper ut 30

november 2025.

· Backe camping. Richard Persson meddelar att värderingen är

levererad. Kommunledningsförvaltningen återkommer med förslag

på nästa steg i hanteringen av fastigheten.

· Hyreshöjning, sporthallen Rossön. Richard Persson delgav ett brev

från Rossöns Samhälls & Företagarföreningen, där man aviserar en

hyreshöjning avseende lokalhyra för sporthallen. Kommunens

ståndpunkt är att nuvarande avtal gäller och avvisar därmed

hyreshöjningen.

· Fastighet som ägs av Sunds Hembygdsförening. Richard Persson

redogör kort för ärendet. Föreningen har upphört via ett beslut på

årsmöte men då föreningen är ägare av en fastighet som tidigare

har tillhört kommunen, kan föreningen inte avregistreras hos

Skatteverket. Före detta föreningsrepresentanter önskar att

kommunen tar över fastigheten. Strömsunds kommun inväntar ett

utlåtande från kommunjurist på hur man ska gå vidare i ärendet.

· Sörgård. Avvecklingen av Sörgård ska påbörjas i närtid.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2025.10

§ 3 Information om personalfrågor - kommunstyrelsens

arbetsutskott 2025
Ingela Sonidsson, Frida Book samt Louise Stiernström,

kommunledningsförvaltningen, HR, informerar om aktuella personalfrågor.

 Presentation av nya medarbetaren Louise Stiernström, som
kommer att arbeta i rollen som HR-konsult.

 Förändringar i Kommunals huvudöverenskommelse:
Kommunals lägsta lön 2025 höjs till 22 500 kronor. Ändringen
gäller från och med 1 januari 2025.

 Kort genomgång av status för aktuella lokala kollektivavtal.

 Avtalsrörelsen för 2025 har påbörjats.

 Planerade internutbildningar för 2025: bland annat grundläggande
arbetsrätt för chefer samt arbetsmiljöutbildning och coachutbildningar.
HLR, brand- och ergonomiutbildningar för personal.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2025.25

§ 4 Information om Hjalmar Strömerskolan -

kommunstyrelsens arbetsutskott 2025
Anna Backman-Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen,

informerar om Hjalmar Strömerskolan.

 En ny rektorsorganisation utreds.

 Rekrytering av en studievägledare ska påbörjas.

 Teknikprogrammet är flyttat till Torsgatan för att få ett större
utbyte med industriprogrammet.

 engcon AB har erbjudit ett utökat samarbete, som avser
teknik-, industri- respektive ekonomiprogrammet.

 Det ser ljust ut för skyttegymnasiet, då ett flertal sökanden har
visat på ett intresse för höstterminen.

Vid nästa informationstillfälle önskar kommunstyrelsens arbetsutskott ta

del av varför elever väljer Hjalmar Strömerskolan dels varför elever inte

väljer Hjalmar Strömerskolan.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2024.717

§ 5 Verksamhetsmål kommunstyrelsens verksamheter

2025
Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen, gick genom verksamhetsmålen

för kommunstyrelsens verksamheter för år 2025.

Förslag till verksamhetsmål för 2025 har upprättats för kommunstyrelsen,

kommunledningsförvaltningen, teknik- och serviceförvaltningen, framtids-

och utvecklingsförvaltningen samt de avgiftsfinansierade verksamheterna

för avfall och vatten/avlopp, AVA, och bredband.

De under mötet föreslagna förändringarna revideras och redovisas på nästa

sammanträde med kommunstyrelsen.

Underlag till beslut

KS § 208

Verksamhetsmål kommunstyrelsen 2025

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet fastställa verksamhetsmålen 2025 för

kommunstyrelsen enligt de förändringar som har diskuterats.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Anta verksamhetsmålen för 2025.
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Diarienummer KS.2024.331

§ 6 Lägesuppdatering från

kommunledningsförvaltningen om nytt ekonomisystem
Niclas Liljefjäll, kommunledningsförvaltningen, informerar om status för

införande av ekonomisystemet Raindance.

 Tidplanen håller.

 Gott samarbete med extern samarbetspartner.

 Man arbetar även fortsättningsvis med riskanalys.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2024.730

§ 7 Dialog lokalt utvecklingsprogram (LUP)
Anders Bergman, processledare, gick igenom lokalt utvecklingsprogram,

vilket är sammanställt under december efter inskickade remissvar från

partierna.

Programmet har arbetats fram av projektgrupp, bestående av ledamöterna

i kommunstyrelsens arbetsutskott, kommundirektör, kommunikatör samt

extern processledare.

· Mötet enades om ett nytt namn, Anpassningsprogram för

Strömsunds kommun.

· Remissförslaget kommer att granskas klarspråksgranskas samt

tillgänglighetsgöras inför kommunstyrelsens sammanträde 28

januari.

Underlag till beslut

KS § 211

Remissbrev

Lokalt utvecklingsprogram remissförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen

samt anta namnet Anpassningsprogram för Strömsunds kommun.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Anta upprättat förslag till Anpassningsprogram för Strömsunds kommun.
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Diarienummer KS.2024.823

§ 8 Remiss av promemorian En snabbare utbyggnad av

häkten och anstalter (Ds 2024:25)
Strömsunds kommun har av Regeringskansliet, Landsbygds- och

infrastrukturdepartementet beretts tillfälle att avge yttrande över remissen

En snabbare utbyggnad av häkten och anstalter.

Strömsunds kommun vill trycka på vikten av att i tidigt skede ha en god

dialog mellan stat och kommun rörande planering för var häkten och

anstalter ska lokaliseras för att i tidigt skede kunna identifiera eventuella

utmaningar i till exempel plan- och byggprocessen.

Underlag till beslut

Landsbygds- och infrastrukturdepartementet remissyttrande

Remissmissiv

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta avge upprättat förslag till

yttrande.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Avge upprättat förslag till yttrande.
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Diarienummer KS.2024.828

§ 9 Ansökan om ekonomisk stöd för 2025 -

Skoteralliansen
Strömsunds skoterallians har, genom Eva Jonsson, inkommit 4 december

2024 med en ansökan om ekonomiskt stöd för 2025. Alliansen ansöker om

270 000 kronor som driftbidrag.

Strömsunds Skoterallians bildades 2004 och består av samtliga 16

skoterklubbar som finns i kommunen. Tillsammans har klubbarna över

3 500 aktiva och stödmedlemmar.

Alliansens arbetar med finansieringsfrågor, ledkartor, utveckling av

skoterleder, säkerhet och utbildningsfrågor för medlemsklubbarnas räkning.

Samverkan sker även med angränsade skoterorganisationer och kommuner.

Tillsammans underhåller medlemsklubbarna cirka 160 mil skoterleder.

Arbete bedrivs ideellt och många gånger med egna privata skotrar och

annan utrustning. För att sköta och förbättra skoterlederna, vindskydd och

andra anläggningar har medlemsklubbarna stora investeringsbehov samt

ökade kostnader på grund av prisökning på bland annat bränsle och olja.

Underlag till beslut

Ansökan om driftsbidrag 2024

Jäv

 Simon Högberg (M) anmäler jäv i ärendet

 Robert Gjersvold (SD) träder in som justerare i ärendet

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet bevilja Skoteralliansen ett bidrag om

100 000 kronor för säsongen 2024/2025.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
1. Skoteralliansen beviljas ett bidrag om 100 000 kronor för säsongen

2024/2025
2. Medel anvisas ur kommunstyrelsens budget.
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Diarienummer KS.2024.873

§ 10 Ansökan om hyresbidrag - Funktionshindrades

föreningar
Funktionshindrades föreningar, vilka utgörs av diabetesföreningen samt

reumatikerföreningen Strömsund, via Catharina Blom, ordförande

reumatikerföreningen, har inkommit med en ansökan om hyresbidrag till

lokal för året 2025, om 30.000 kronor.

Underlag till beslut

Ansökan om hyresbidrag.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta tilldela 30.000 kronor.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Bevilja hyresbidrag om 30.000 kronor till funktionshindrades föreningar,

Strömsund.
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Diarienummer KS.2025.12

§ 11 Ansökan om marknads- och arrangörsstöd för

Flyktingloppet 2025
Flyktingloppet AS, som ägs av Gäddede SK, Sverige samt Lierne IL, Norge ,

via Bente Bruvoll, ordförande i Flyktingloppet, har inkommit med en

ansökan om marknads- och arrangörsstöd för Flyktingloppet 2025, om

30.000 kronor, marknadsföring i kommunens kanaler, stöd vid sophantering

samt kommunstyrelsens ordförande som prisutdelare.

Underlag till beslut

Ansökan flyktingloppet.

Yrkande

Ordförande föreslår att Flyktingloppet beviljas ett marknadsföringsbidrag

om 20 000 kronor.

Kommundirektören får i uppdrag att upprätta ett avtal om

marknadsföringsbidragets villkor.

Arbetsutskottets beslut
Flyktingloppet beviljas ett marknadsföringsbidrag om 20 000 kronor.

Kommundirektören får i uppdrag att upprätta ett avtal om

marknadsföringsbidragets villkor.

Beslutet skickas till

Flyktingloppet AS

Kommundirektör Peter Jemtbring

Kommunledning, kansliet
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Diarienummer KS.2024.868

§ 12 Ansökan om sponsorbidrag med 15 000 kronor till

gala för insamling mot cancer den 15 februari 2025
Karin Wöyer Amcoff, har inkommit med en ansökan om sponsorbidrag till

en gala mot cancer, Strömsund, Hotel Nordica, den 15 februari, om 15 000

kronor.

Arrangemanget har ett viktigt syfte men kommunen saknar laglig rätt att

sponsra insamlingar till fonder.

Underlag till beslut

Ansökningsbrev sponsorbidrag cancergala

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta avslå ansökan om

sponsorbidrag.

Arbetsutskottets beslut
Ansökan om sponsorbidrag avslås.

Beslutet skickas till

Karin Wöyer Amcoff
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Diarienummer KS.2024.852

§ 13 Bidrag för drift av samlingslokaler 2025
Emelie Bergman, teknik- och serviceförvaltningen redogör för de

reviderade bestämmelserna för driftbidrag till samlingslokaler, som

beslutades 29 april 2024, var sista ansökningsdagen 31 oktober 2024.

Annonsering har gjorts i Strömsunds gratistidning, på kommunens

webbplats och facebooksida. Teknik- och serviceförvaltningen har också

skickat ut information om de nya bestämmelserna per post till alla

föreningar som tidigare sökt bidraget.

48 stycken föreningar har uppfyllt kriterierna för att få driftbidraget. Teknik-

och serviceförvaltningen har gjort en sammanställning över dessa 48

ansökningar.

Björkvattnet Byaförening UPA, utan personligt ansvar, har sökt driftbidrag

för första gången till samlingslokalen Björkvattnets föreningshus.

Föreningen uppfyller kriterierna för att få driftbidrag.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Utvärdering driftbidrag 2025

Bestämmelser för driftsbidrag till samlingslokaler

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Besluta enligt upprättat förslag
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Diarienummer KF.2024.881

§ 14 Stängning av Lindbergsbackens- och Killevippens

förskola
Tomas Sjövall, förvaltningschef barn-, kultur- och utbildningsförvaltning,

Sara Kjellsdotter, ordförande barn-, kultur- och utbildningsnämnden samt

Therese Wiik, ekonom, kommunledningsförvaltningen, föredrar stängning

av Lindbergsbackens och Killevippens förskola.

Med anledning av 2025 års fastslagna verksamhetsbudget (BKUN 2024.193)

föreslås Killevippens förskola i Rossön samt Lindbergsbackens förskola i

Strömsund att stängas ner. Bakgrunden är den demografiska anpassning

förskolan tvingas göra som utgår från ett allt lägre barnafödande.

Underlaget till beslut visar på uteblivna effekter ekonomiskt och

organisatoriskt om stängningarna inte genomförs.

Underlag till beslut

BKUN § 114

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Simon Högberg, Moderaterna, yrkar att:

1. Processen kring stängning av Killevippens förskola i Rossön och flytt av
verksamhet till Backe avbryts, med hänsyn till kravet på demografisk
anpassning som bedöms leda till negativa effekter för utveckling och
tillväxt i Rossöområdet.

2. Ny utvärdering av Killevippens förutsättningar görs under våren 2026.
3. Lindbergsbackens förskola stängs från 1 augusti 2025.

Roberts Gjersvold, Sverigedemokraterna, yrkar bifall till Moderaternas

yrkande.

Proposition 1

Ordföranden ställer proposition på ordförandes yrkande om att besluta
enligt förslag upprättat förslag.
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Proposition 2

Ordföranden ställer proposition på Moderaternas yrkande och
Sverigedemokraternas bifall till Moderaternas yrkande och finner
kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt ordförandes förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Besluta stänga förskolorna Killevippen och Lindbergsbacken den 1 augusti

2025.

Reservation

Simon Högberg, Moderaterna, reserverar sig till förmån för sitt eget

yrkande.

Robert Gjersvold, Sverigedemokraterna, reserverar sig till förmån för sitt

yrkande bifall till Moderaternas yrkande.
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Diarienummer KS.2024.599

§ 15 Revidering av Samarbetsavtal och uppdragsavtal

om samordning av särskild kollektivtrafik och

anropsstyrd allmän kollektivtrafik i Jämtlands län
Region Jämtland Härjedalen och länets kommuner har sedan många år

samarbetat om resor inom särskild kollektivtrafik. Formerna för detta har

reglerats i samarbets- och uppdragsavtal sedan 2008. Nuvarande avtal

(Samarbetsavtal och uppdragsavtal om samordning av särskild

kollektivtrafik och anropsstyrd allmän kollektivtrafik i Jämtlands län,

RUN/455/2018) fastställdes 2018. Avtalen har nu setts över och förslag till

reviderade avtal har tagits fram. Avtalen har reviderats främst med

anledning av förändrad taxa för den allmänna kollektivtrafiken, som i sin tur

gör att färdtjänsttaxan framgent står på egna ben frikopplat från

kollektivtrafiktaxan. Några andra smärre förändringar är även gjorda:

 Revidering av vem som fattar beslut om färdtjänsttaxan

 Förtydligande av text kring förlängning av samarbets- och
uppdragsavtalet

 Förtydligande av parts ekonomiska ansvar vid förtida utträde
ur avtalet

 Inaktuell viktning av resor justeras till den sen länge gällande
nyckeln i parternas ekonomiska ansvar.

Förslag till reviderade avtal har förankrats med parterna vid samrådsmöte

den 8 maj. Samtliga parter behöver fatta beslut om revideringarna och

skriva under avtalen under hösten 2024 så att de reviderade avtalen kan

träda i kraft 1 januari 2025.

Strömsunds kommun ingår inte i samarbets- och uppdragsavtalet gällande

färdtjänst då kommunen driver det i egen regi. Däremot ingår kommunen

gällande tjänster kring skolskjutsverksamhet.

Underlag till beslut

Samarbetsavtal
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Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta godkänna reviderat

samarbetsavtal och uppdragsavtal om särskild kollektivtrafik (färdtjänst)

och anropsstyrd allmän kollektivtrafik i Jämtlands län.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Reviderat samarbetsavtal och uppdragsavtal om särskild kollektivtrafik

(färdtjänst) och anropsstyrd allmän kollektivtrafik i Jämtlands län antas.
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Diarienummer KS.2024.458

§ 16 Motion om fysisk aktivitet i skolorna - Eskil

Ehnberg och Viktora Trewe Moderaterna (M)
Victoria Trewe och Eskil Ehnberg (M) har lämnat in en motion som

anhängiggjordes i kommunfullmäktige den 12 juni 2024, där Moderaterna

föreslår att det undersöks om det är möjligt att införa daglig fysisk aktivitet i

Strömsunds kommuns grundskolor. Bakgrunden till motionen är att

eleverna endast erbjuds en till två lektioner i idrott och hälsa per vecka och

att barn och ungdomar blir allt mer stillasittande.

Barn-, kultur- och utbildningsnämnden har behandlat motionen och anför

att under kommande år kommer förvaltningen att genomföra en satsning i

barnhälsa.

Förvaltningschefen för barn-, kultur- och utbildningsnämnden har fått i

uppdrag att rapportera till nämnden vid sammanträdet i juni 2025 hur det

verksamhetsutvecklande arbetet inom barnhälsa gällande rörelse i förskola

och skola fortgår och resultaten av detta.

Underlag till beslut

BKUN § 97

Motion om fysisk aktivitet i skolan

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

1. Anta barn-, kultur- och utbildningsnämnden förslag.
2. Medborgarförslaget anses besvarat



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2024.515

§ 17 Medborgarförslag om gratis busskort
Under sommaren 2024 har det inkommit ett medborgarförslag om gratis

busskort till ungdomar för resor inom länet. Förslagen har lämnats av Jenny

Persson och anhängiggjordes i kommunfullmäktige 18 september 2024.

Framtids- och utvecklingsförvaltningen har utrett kostnaderna sett till

möjligt nyttjande och funnit att i befintlig linjetrafik skulle det föreslagna

busskortet inte kunna nyttjas av samtliga ungdomar i kommunen.Vidare

skulle detta innebära en hög kostnad för Strömsunds kommun.

Medborgarförslaget avslås.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag gratis busskort

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget avslås



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2024.567

§ 18 Medborgarförslag Gratis busskort till ungdomar
Under sommaren 2024 har det inkommit ett medborgarförslag om gratis

busskort till ungdomar för resor inom länet. Förslagen har lämnats av Molly

Book och anhängiggjordes i kommunfullmäktige 18 september 2024.

Framtids- och utvecklingsförvaltningen har utrett kostnaderna sett till

möjligt nyttjande och funnit att i befintlig linjetrafik skulle det föreslagna

busskortet inte kunna nyttjas av samtliga ungdomar i kommunen.Vidare

skulle detta innebära en hög kostnad för Strömsunds kommun.

Medborgarförslaget avslås.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag gratis busskort

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget avslås



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2024.379

§ 19 Medborgarförslag om etablering av en väntplats i

Strömsund
I maj 2024 har det inkommit ett medborgarförslag om etablering av en

väntplats i Strömsund. Förslagen har lämnats av Nyalat Makuach och

anhängiggjordes i kommunfullmäktige 12 juni 2024.

Framtids- och utvecklingsförvaltningen har utrett förslaget och finner att

det finns en väntsal som nyttjas av länstrafikens kunder. Öppettiderna

stämmer överens med befintlig linjetrafik. Både högstadiet och

gymnasieskolan har cafeterior vars öppettider följer skoldagen.

I övrigt finns lokala cafeterior med varierande öppettider, vissa håller även

öppet kvällstid. Även biblioteket finns tillgängligt vissa dagar och kvällar.

Ytterligare platser såsom de som föreslås kräver både personal på plats

samt lokalvård vilket både är bemanningskrävande och kostsamt.

Medborgarförslaget avslås.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget avslås



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2024.791

§ 20 Försäljning av Vallen 4:16
Mikael Ehrs fick i uppdrag från kommunstyrelsen den17 december 2024 att

återkomma med beräkningsunderlaget inför en försäljning av Vallen 4:16.

Uppdraget i återremissen är att ta fram beräkningsunderlag i enlighet med

Simon Högbergs yrkande samt om det är möjligt att återföra del av

försäljningssumman till näringsliv och utveckling.

Teknik- och serviceförvaltningen tillsammans med

kommunledningsförvaltningen, ekonomienheten lämnar följande underlag.

Reavinsten, det vill säga försäljningssumman minus det bokförda värdet, vid

försäljning av mark bokförs alltid på kommunstyrelsen. För detta ärende blir

reavinsten 220 393 kronor.

Ska del av reavinsten för just denna försäljning tillföras framtids- och

utvecklingsförvaltningen, näringsliv bör ny exploatering göras under 2025

eftersom reavinsten inte går att periodisera över årsskiftet.

Skillnad i pris mellan beredd och icke beredd industrimark är ungefär

hälften. Vilket innebär att det utifrån de förslag som föranledde

återremissen i detta ärende skulle röra sig om cirka 110 200 kronor.

Frågor som rör mark och exploatering hanteras dock av teknik- och

serviceförvaltningen. Vilket var fallet även när dessa fyra fastigheter

iordningställdes, dock med resurser från tillväxtverket via

näringslivsenheten.

Utifrån ovanstående underlag föreslår teknik- och serviceförvaltningen att

Vallen 4:16 säljs i enlighet med förslag i ursprungsärendet från 18

december 2024 samt att reavinsten som brukligt är tillförs

kommunstyrelsen.

Underlag till beslut

KS § 260

Tjänsteskrivelse

250109 Svar remiss angående försäljning Vallen 4:16



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 14 januari 2025

Justerare

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Besluta enligt upprättat förslag.



Digitala Signaturer


	Protokoll KSAU 2025-01-14 §(1-20)
	Sid:3 KSAU 1 KS.2025.5
	Sid:4 KSAU 2 KS.2025.6
	Sid:5 KSAU 3 KS.2025.10
	Sid:6 KSAU 4 KS.2025.25
	Sid:7 KSAU 5 KS.2024.717
	Sid:8 KSAU 6 KS.2024.331
	Sid:9 KSAU 7 KS.2024.730
	Sid:10 KSAU 8 KS.2024.823
	Sid:11 KSAU 9 KS.2024.828
	Sid:12 KSAU 10 KS.2024.873
	Sid:13 KSAU 11 KS.2025.12
	Sid:14 KSAU 12 KS.2024.868
	Sid:15 KSAU 13 KS.2024.852
	Sid:16 KSAU 14 KF.2024.881
	Sid:18 KSAU 15 KS.2024.599
	Sid:20 KSAU 16 KS.2024.458
	Sid:21 KSAU 17 KS.2024.515
	Sid:22 KSAU 18 KS.2024.567
	Sid:23 KSAU 19 KS.2024.379
	Sid:24 KSAU 20 KS.2024.791

		2025-01-20T15:42:13+0000
	Malin Åbbel Fjell 6757adb5e48b9d50a1eda441f6a2f0aa86036914


		2025-01-20T16:18:13+0000
	Robert Gjersvold 1be507f51a920496d5c01530320f8fd9b04b163d


		2025-01-21T07:34:38+0000
	Simon Högberg f9e4f4aa459aeabec576e6a9d16acadec2cdc0e5


		2025-01-21T08:05:06+0000
	Susanne Hansson 5c3d6b747d974db9da5d6219ca19394627572edf




